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Desáté výročí vysokého školství v Uherském 
Hradišti je krásná odměna představitelům města 
za vstřícný přístup k realizaci nápadu vybudovat 
v Uherském Hradišti vysokoškolský areál. Krásné 
město s bohatou historií a významnými kultur-
ními akcemi si zasluhuje „titul“ vysokoškolské. 
Patřím mezi ty, kteří stáli u zrodu hradišťského 
vysokého školství, a proto dovedu ocenit nadše-
ní vedení města, se kterým se významnou měrou 
podílelo na realizaci tohoto projektu. Pozoruhod-
né je, že nadšení ani po deseti letech nevychladlo 
a vynikající podpora města studentům a zaměst-
nancům trvá.

FLKŘ je nejmladší fakultou Univerzity Tomáše Bati 
ve Zlíně. Vzhledem k nejstarší fakultě – Fakultě 
technologické, která stála u zrodu FLKŘ a která 
směřuje ke svému padesátiletému výročí (2019) 
– je jako batole vedle věkem a zkušenostmi otře-
lého rodiče. Proto je jí možno tolerovat dětské 
nemoci, kterými naše fakulta prošla v období po 
jejím založení. Hledala správnou cestu jak v obsa-

hu výuky, ve vztahu k městu, tak i ke studentům. 
Když začala konečně na cestě svého vývoje čerpat 
ze zkušeností svého zřizovatele, vstoupila snad již 
definitivně do období stabilizace a trvalého rozvoje. 
Svědčí o tom nárůst počtu studentů v posledním 
roce, získání akreditace navazujícího magisterské-
ho studia, rozvoj projektové činnosti, významné 
zvýšení publikační činnosti a kontaktů s výrobními 
podniky, veřejnou správou, se zahraničím a zejmé-
na v poslední době nárůst počtu graduovaných 
pedagogů. To vše přispívá ke zvyšování prestiže 
fakulty jak vůči univerzitě, tak vůči městu a snad 
i vůči studentům. Oblast ochrany obyvatelstva, říze-
ní rizik, řízení environmentálních rizik a bezpečnosti 
společnosti nabývá stále na významu, stejně jako 
uplatnitelnost studentů v podnicích, veřejné správě 
a složkách Integrovaného záchranného systému.

Je čas Vánoc, proto si dovolím vyslovit tři přání:

Studentům je mou milou povinností přát, aby 
studovali zodpovědně. Přínosem vysokoškol-
ského studia však nejsou jen vědomosti, ale 
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i krásné chvíle prožité s kamarády a kama-
rádkami v kavárnách, hospůdkách, při sportu, 
při cestách do zahraničí. Prožívejte plnými 
doušky toto úžasné období vysokoškolského 
studia.
Zaměstnancům přeji, abychom nezapomněli 
na období dětských nemocí, kterými si FLKŘ 
prošla. Vytvořme kolektiv osobností, které 
– budou-li progresivní, sebekritické a tvůrčí 
– pak je o budoucnost naší fakulty postaráno. 
Poučme se z toho, že stačí málo a vývoj fakul-
ty se přibrzdí či úplně zastaví. 
Vedení města Uherské Hradiště přeji, aby na 
nás bylo hrdé, neboť to mu vzhledem k jeho 
přístupu k nám dlužíme.

doc. RNDr. Jiří Dostál, CSc.,  
děkan fakulty
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Téma pro redaktory >

vysokého školství  
v Uherském Hradišti

Věděli jste, že… ? 
Zájem o užívání areálu na Studentském náměstí projevily i další 
vysoké školy – např. Fakulta potravinářské a biochemické tech-
nologie VŠCHT v Praze či Univerzita Jana Ámose Komenského 
v Praze.
V letech 2009 až 2014 využívalo jedno podlaží budovy UH1 
detašované pracoviště Ekonomické fakulty VŠB TUO Ostrava.
Prvním ředitelem Regionálního vzdělávacího centra Fakulty tech-
nologické UTB byl v roce 2006 doc. Ing. Lubomír Odehnal, CSc. 
Na pracovišti tehdy studovalo přibližně 150 studentů ve dvou 
studijních oborech.
Po vzniku Institutu bezpečnostních technologií Fakulty technolo-
gické UTB v roce 2008 nahradil doc. Odehnala v pozici ředitele 
prof. PhDr. Vladimír Šefčík, CSc.
O rok později už byla zřízena samostatná fakulta, jejímž prvním 
děkanem se stal Ing. Vladimír Mrkvička, Ph.D. Do dnešního dne 
se v čele FLKŘ vystřídali další tři děkani.
Aktuálně na FLKŘ studuje 863 studentů a působí zde 29 akade-
mických pracovníků (stav k 17. 10. 2016). Výuka je nabízena ve 
třech bakalářských (Ovládání rizik, Ochrana obyvatelstva, Řízení 
environmentálních rizik) a jednom navazujícím magisterském 
studijním oboru (Bezpečnost společnosti) v několika specializa-
cích.

Stálice 
Od zahájení výuky v roce 2006 se na vysokoškolském pracovišti 
v Uherském Hradišti vystřídaly tisíce studentů a desítky akademic-
kých pracovníků. Existují ale i stálice, které přečkaly všechny vzestu-
py a pády fakulty a působí na FLKŘ dodnes. Jak na počátky vysokého 
školství v Uherském Hradišti vzpomínají? V čem vývoj fakulty naplnil 
jejich očekávání a v čem ne? Na to jsme se ptali JUDr. Pavla Mauera 
a Ing. et Ing. Jiřího Konečného, Ph.D. 
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10 let

Areál bývalých kasáren  
po více než 70 letech  
opouští poslední voják.2000

Město Uherské Hradiště se stává 
vlastníkem areálu.2002

Získání podpory z fondů EU  
a zahájení stavebních prací  
ve vzdělávací zóně.2005

Přejmenování na Institut  
bezpečnostních technologií Fakulty 
technologické UTB.2008

2001
Rozhodnutí Ministerstva  

obrany o nepotřebnosti  
areálu pro armádu.

2003
Zastupitelstvo města schválilo kon-
cepci rozvoje areálu (schválen vznik 

obytné, vzdělávací a obchodní zóny).

2006
Zahájení výuky v nově vzniklém 

Regionálním vzdělávacím centru 
Fakulty technologické UTB.

2009
Zřízení samostatné Fakulty  

logistiky a krizového řízení UTB 
a zahájení výuky.

Rozšíření nabízených studijních pro-
gramů FLKŘ o magisterský program 
Bezpečnost společnosti.2016
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JUDr. Pavel Mauer
„Pamatuji si vstupní jednání představitelů města s představiteli univerzity, kde byl vysloven 
záměr, že bude v Uherském Hradišti působit sedm ústavů a studovat 1500 studentů. Myš-
lenka vzniku tohoto pracoviště měla na univerzitě i své kritiky, kteří předpokládali potíže se 
zajištěním optimálního personálního složení. V prvních letech existence samostatné fakulty se 
tyto obavy částečně naplnily a nějakou dobu trvalo, než se fakulta personálně stabilizovala. 

V současnosti jsou již jednotlivé bakalářské obory na fakultě ukotveny, rozhodně je ale škoda 
logistiky, jejíž akreditace skončila před třemi lety a o kterou je dlouhodobě mezi uchazeči o stu-
dium velký zájem. Bakalářský studijní program se zaměřením na logistiku však figuruje v dlouho-
dobém záměru fakulty a měl by spektrum vyučovaných oborů v následujících letech doplnit.

Současné rezervy vidím v práci se studenty vyšších ročníků, které je potřeba vést už v průběhu 
studia k tomu, aby získávali praxi. Pro fakultu má tato činnost význam i kvůli snižování procen-
ta nezaměstnaných absolventů. Rozvoji fakulty by také prospělo omlazení kolektivu a větší 
zapojení mladých akademických pracovníků.“

Ing. et Ing. Jiří Konečný, Ph.D.
„Na začátky vzpomínám velice rád. Asi 1. září 2006 jsme se sešli v osmičlenném kolektivu před 
fakultou, kde ještě nebylo parkoviště, jen bláto a uvnitř fakulty holé zdi bez vybavení. To se ale 
během září změnilo a v jeho druhé polovině sem již nastoupili studenti Fakulty technologické. 
Ti byli specifičtí v tom, že se nacházeli u samotného zrodu, atmosféra byla jiná než teď, všichni 
se navzájem znali, nyní už to v takovém kvantu lidí není možné. 

Během let se předpokládalo, že bude studentů přibývat, ale kvůli demografickému vývoji se 
tento plán nepodařilo naplnit. Bylo by dobré, kdyby uchazečů o studium přibývalo a my si mohli 
vybírat, snad se tak podaří v dalších deseti letech. Myslím, že obory, které se dají na fakultě stu-
dovat, jsou výjimečné, mají budoucnost a potenciál, záleží ovšem na tom, jak s tím naložíme. 

Pozitivum vidím také v tom, že se začínáme více dostávat do povědomí občanů, jak Hradiš-
tě, tak okolí. Je to i tím, že studenti zorganizovali například Majáles, nebo že začaly běžet 
přednášky Science Café. Tato popularizace pomáhá nejen fakultě, ale i městu. Myslím, že sem 
fakulta patří a doufám, že zde zůstane i v dalších letech.“

Slovo starosty města Uherské Hradiště Ing. Stanislava Blahy
„Existenci fakulty považuji za velice přínosnou, díky ní v regionu přibývá mladých vzdělaných lidí, kteří oživili celé 
město. Dříve totiž studenti odjížděli za vzděláním především do Brna či Prahy, kde nacházeli i svá zaměstnání, 
a tím v našem regionu zůstávalo málo vzdělaných lidí.

Spolupráce města a univerzity, potažmo fakulty, neustále kvete, letos jsme uzavřeli „Smlouvu o partnerství“, 
která se týká především odborných praxí a vypisování témat kvalifikačních prací pro studenty FLKŘ v oblastech 
krizového řízení, životního prostředí a dopravy. Smlouva by měla zaštiťovat zvyšování uplatnitelnosti absolventů, 
zkvalitnění vzdělávacího procesu a vyhledávání a podporu všestranného rozvoje studentů univerzity. Význam-
ným rozvojovým impulsem je také navýšení významu fakulty zavedením magisterského studia a vědecko-
výzkumných programů a projektů.

Jsme rádi, že studenty ve městě máme. Z dlouhodobého hlediska jsme si nemohli přát nic lepšího, než že bývalá 
kasárna ožila studentským životem a že slouží vzdělanosti. Přál bych si také, aby studenti nadále v našem městě 
zůstávali a napomohli tak zbrzdit trend odlivu obyvatel. Potřebujeme mladé lidi, potřebujeme odborníky. Hodně 
štěstí při vašem studiu.“

■ Text: Martina Růžičková, Patricie Slavíková, Jiří Dokulil

Pohled na areál kasáren (2003) a současný stav

Vedle dr. Pavla Mauera (vpravo) a dr. Jiřího Konečného 
(uprostřed) je stálicí fakulty i IT technik Milan Hlůšek (vlevo)
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doc. Ing.  
Zuzana Tučková, Ph.D.
Jedním z nejdůležitějších úkolů všech vysokoškolských pracovišť je 
vytvářet takové prostředí, které umožní rozvíjení všech členů akade-
mické obce. Právě k tomu má sloužit věda a výzkum - oblast, která je 
nutným předpokladem pro vývoj a pokrok lidské společnosti. Od nové-
ho akademického roku převzala tuto odpovědnost na FLKŘ doc. Ing. 
Zuzana Tučková, Ph.D., nová proděkanka pro vědu a výzkum.

Docentkou byla jmenována v roce 2013 po habilitačním řízení na 
Fakultě managementu a ekonomiky UTB ve Zlíně. Svoje vysokoškolské 
působení však započala na Jihočeské univerzitě v Českých Budějovi-
cích, kde se v bakalářském studiu zabývala ekonomikou služeb a ces-
tovního ruchu. Následně se rozhodla pro rozvoj svých znalostí studiem 
ve Zlíně, kam ji magisterské zaměření v oblasti podnikové ekonomiky 
osudově zavedlo. Po absolvování doktorského studia získala zkušenos-
ti s podílením se na úspěšném dlouhodobém projektu, zaměřeném na 
zmapování a restrukturalizaci údržbových procesů ve společnosti Con-
tinental Barum s.r.o. „I přes to, že celé mé studium vždy doprovázela 
praxe, byla tato zkušenost nová. Povedlo se nám propojit zájmy spo-
lečnosti, fakulty i studentů a dosáhli jsme tak uspokojení potřeb všech 
zainteresovaných stran.“ To je ostatně i jedním ze současných cílů její 
práce na FLKŘ. 

„Snažíme se společně dělat maximum pro to, aby se FLKŘ stala plno-
hodnotnou fakultou. Chceme zlepšit naši úroveň pomocí projektů, díky 
kterým bychom zajistili  kvalitnější  výuku a získali  tak možnost  zapo-
jit studenty do tzv. ziskových projektů. Studenti by tak mohli přijít do 
styku s praxí, na které by postavili nejen závěrečné práce, ale vylepšili 
i svá profesní portfolia. Výstup by tedy mělo představovat to, že tuto 
usilovnou činnost naši studenti výrazně pocítí,“ popisuje paní docentka. 
Tento záměr by se v budoucnu projevil jak ve studijních plánech, tak 
i ve spolupráci se zahraničními školami a odborníky, kteří by na FLKŘ 
působili. Významným milníkem v naplnění těchto cílů je akreditace 
bakalářské logistiky, kterou chce vedení fakulty výrazně propojit s praxí 
implementovanou do samotného studia.

Budoucí studenti se tak mají na co těšit. Podle doc. Tučkové plynou 
příležitosti naší fakulty paradoxně z její velikosti: „Při menším objemu 
se snáz hledají šikovní studenti, kterým se budeme moci věnovat více 
individuálně a kteří se do projektů budou moci zapojit. Velký potenci-
ál vidíme rovněž ve spolupráci s firmami a obcemi v okolí Uherského 
Hradiště. Jednou z nich  je například společnost EGO Zlín,  spol.  s.r.o. 
(působící  v oblasti  ochrany  obyvatelstva  -  pozn.  red.).“ Dodejme, že 
se nyní připravuje i vybudování chemické i kybernetické laboratoře na 
půdě fakulty.

Při rozhovoru bylo zřetelné, že zahraniční stáž i dlouholetá praxe 
v oblasti služeb v cestovním ruchu dodala nové proděkance životní 
nadhled a sama dodává, že ve spojení jejího dřívějšího a současného 
zaměstnání nachází podobnost v komunikaci a předávání znalostí 
ostatním. I proto nadále ráda cestuje, sportuje  a věnuje se usilovně 
svým třem dětem, které vychovává za běhu budování své kariéry.

Ing. Slavomíra  
Vargová, PhD.
Novou proděkankou pro pedagogickou činnost je od 1. 9. 2016 Ing. 
Slavomíra Vargová, PhD., která na fakultu nastoupila v roce 2015. 
Vystudovala v Košicích na Slovensku na Technické univerzitě (Strojnic-
ká fakulta, Katedra bezpečnosti a kvality produkce). 

Když jí byla položená otázka, co jí na její práci baví, odpověděla: „Kro-
mě toho, že mám ráda výzkumnou část své práce, nejvíc mě těší, když 
můžu pomoct studentům.“ Nejdříve se snažila vnímat studenty na indi-
viduální bázi a řešit s nimi jejich problémy, ať už v hodinách, tak třeba 
v rámci Psychologické, pedagogické a právní poradny (PPP poradna, 
která stále na fakultě funguje), kde zastupovala pedagogickou část. 
„Pokud  studenti  potřebují  informace,  zajdou  na  studijní  oddělení, 
pokud  je něco trápí,  tak do poradny.“ Při komunikaci se studenty se 
začala přibližovat i k jejich vycestování v rámci Erasmu+. Sama na rok 
vycestovala do Německa a Erasmus+ jen doporučuje. Takto se dostala 
k administrativnímu řešení výjezdu studentů pro zimní semestr roku 
2016.  V rámci celého fungování fakulty byla velmi aktivní a dostala tak 
nabídku zastávat proděkanskou funkci. „Proděkanství není jen funkce, 
ale zodpovědnost. Místo proděkanky je obrovský úspěch,  i když jsem 
za ním původně vůbec nešla, ale tahle výzva mě potěšila.“

Pozice proděkanky pro ni znamenala řadu nových poznatků, protože 
její práce není jen komunikace se studenty, znamená to poznat práv-
ní předpisy, směrnice, principy pro organizaci studia, sestavení rozvr-
hů a plno dalších. „Naskočila  jsem do  rozjetého vlaku. Ale už  jsem si 
našla v práci systém a jsem ráda, že stíhám  i výuku, kvůli které  jsem 
na fakultu šla. Zůstávám tak v kontaktu se studenty.“ Ideální student je 
pro ni ten, který chce studovat, je samostatný, má o učení zájem a ví, 
proč na škole je a snaží se ze svého studia vytěžit co nejvíc. „Je dobré, 
když je student proaktivní, třeba i v rámci věděcké práce (SVOČ), nebo 
je kreativní a aktivní na hodinách, když má vlastní názor a umí ho pre-
zentovat.“ I když je ze Slovenska, nemá s výukou potíže, studenti ji plně 
respektují a těší je, že testy i některé prezentace jsou psány v českém 
jazyce a jakékoliv nejasnosti si hned vysvětlí.

Při těžkých chvílích se řídí mottem „Když  nejde  o život,  nejde  o nic.“ 
Když potřebuje relaxovat, potěší ji příjemné prostředí, sklenička dob-
rého vína, kvalitní jídlo, milá společnost a hudba. V práci volí k uvolnění 
kávu a sladkosti, případně zapálí aroma lampičku a uklízí stůl. Inspirují ji 
lidé, kteří jsou pracovití, upřímní a aktivní. „Nikdy bych v dětství neřekla, 
že budu dělat to, co dělám. Nedávám si cíle, ale jdu tam, kde to intu-
itivně cítím. V budoucnu bych chtěla domeček,  rodinu a samozřejmě 
pejska. Na stáří bych si chtěla otevřít kavárničku, kde by bylo plno knih 
a domácí zákusky.“

Závěrem zbývá jen říci, co by si paní proděkanka na fakultě přála:  
„Jedna z mých tužeb je harmonie na fakultě a spokojení studenti.“

■ Text: Kamil Blažek, Eva Gebauerová

Představujeme >
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V letech 2006 – 2010 byla Lucie Janičatová 
studentkou bakalářského studia, oboru Logis-
tika a management. Po prvním roce své studi-
um na rok přerušila, aby odcestovala do USA 
a zlepšila si angličtinu. „Amerika mi dodala sílu 
věřit sama v sebe za každé situace.“ Po návra-
tu uspěla ve volbách do Akademického senátu 
UTB, stala se součástí Kolegia děkana FLKŘ 
a zástupcem UTB ve Studentské komoře 
Rady vysokých škol. Angažovala se také v růz-
ných univerzitních aktivitách.

Po absolvování bakalářského studia začala 
pracovat pro námořní společnost. „„Studium 
logistiky,  i když  nemělo  k námořní  dopravě 
úplně  nejblíž,  bylo  při  pohovoru  velkým  plu-
sem.“ V roce 2011 začala pracovat na pozici 
Sales&Marketing Manager pro firmu Inter-
tek v Praze, nakonec jí nabídli pozici General 
Manager v Anglii, kde působí dodnes a dodá-
vá: “Odpovídám za finanční výsledky podniku, 
mám na starosti provoz, divizi obchodu, mar-
ketingu a technického úseku.“

Představujeme >

Na otázku, jak těžké její začátky byly a zda 
musela něco obětovat, odpověděla: „Musela 
jsem  se  spoustu  věcí  naučit. Nikdy  jsem ale 
svému  nadřízenému  neřekla,  že  něco  neu-
mím.  Vždy  jsem  se  pokusila  úkol  splnit.  Ze 
začátku jsem musela pracovat víc než 8 hodin 
denně, ale určitě jsem nemusela kvůli práci nic 
obětovat. Důležitý je time management a mít 
jasné priority.“ A jak vzpomíná na studentská 
léta v Uherském Hradišti? „Vzpomínám často 
a moc ráda. Byli jsme skvělá parta – jak učite-
lé, tak studenti. A Hradiště je kouzelné!“ Sou-
časným studentům na dálku vzkazuje: „Věřte 
sami v sebe a naučte se umět prodat. Buďte 
pracovití a trpěliví – na vše je třeba čas a krát-
kodobá skromnost se pro dlouholetý benefit 
rozhodně vyplatí!“

■ Text: Kamil Blažek

Pamatuji si velice přesně ten den, kdy jsme přistávali v Helsinkách, a já 
věděla, že není cesty zpět. Tak začal můj čtyřměsíční studijní pobyt ve 
Finsku.  Popsat vše, co jsem zde zažila, by vydalo na několik stran. V této 
reportáži proto popíši jen něco málo z mého zdejšího studia a třeba nalá-
kám někoho z vás k podobnému dobrodružství. 

Možná víte, že právě finské školství je velmi proslulé, a už i já vím proč. 
Poznala jsem to na na Laurea university of Applied Sciences v Leppa-
vääře, kde studuju obor Security Management. První věc, kterou chci 
podotknout, je, že učitelé a studenti si na této univerzitě tykají, což pro 
mě byla zprvu novinka. Další příjemné i nepříjemné šoky v rámci výuky 
teprve nastaly. Například když jsem se dozvěděla, že známka ze zkoušek 
zde tvoří pouze 20 až 50 % ze známky celkové a i možná proto jsou tu 
časté online zkoušky. Známky se dále skládají z ohodnocení samostat-
né a skupinové práce, z aktivity, zpětné vazby na mimořádné přednášky 
a podobně. Hodiny často probíhají formou diskuze, kde se zamýšlíme nad 
tématem nastudovaným doma. To se může na první pohled zdát jako 
nevýhoda a ztráta času, ale učitelé tu moc dobře vědí, že jsme zásobeni 
obsáhlou domácí přípravou, a proto za celý semestr máme pouze několik 
„contact days“ v jednotlivých předmětech. Tato individuální příprava zahr-
nuje také nespočetně projektů, které jsou zaměřené na kontakt s vnějším 
okolím, což mě mile překvapilo. Ráda bych zmínila hlavně ten, kdy naším 
úkolem bylo vypracování evakuačního plánu kampusu Lohja a následné 
vyzkoušení tohoto plánu v praxi. 

Ale mnohé z vás určitě zajímá, jak je to na Erasmu se zábavou, nočním 
životem a životem mimo školu. Takže pěkně od začátku. Nutno říci, že 
celé dny tu mají stejný průběh, a to v duchu školy. I když se většinou ve 
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škole ukazuji jen 2-3x týdně, projektů mám čím dál víc. A kdybych se náho-
dou chtěla chvíli nudit, můžu psát bakalářskou práci. Na druhou stranu 
záleží na mně, jak moc chci mít projekty a seminární práce vypracované, 
a kolik času se rozhodnu trávit poznáváním Finska. Protože věřte nebo 
ne, nikdo tu nepočítá s tím, že jako exchange student budu mít plnou 
docházku. Naopak, hned na začátku semestru nás odpovědní vedoucí 
nabádali k tomu, ať cestujeme co nejvíce a dokonce jsme dostali za úkol 
poslat fotky z našich cest.

A jak je to s tou zábavou? Hned při úvodních hodinách nám Laureamko 
nabídlo nabitý program na celý semestr. Laureamko je studentská unie 
na Laurea university a má za povinnost zajistit kvalitu vzdělání a poho-
du studentů, organizuje akce a podporuje studentský život. Na těchto 
akcích, které unie pořádá, se většinou schází také studenti z jiných univer-
zit, takže je o zábavu postaráno. Samozřejmě, kterýkoliv večer tu můžete 
vyrazit do baru i sami za sebe. My jsme se kupříkladu jeden večer vydali do 
karaokebaru. Což nebyl zrovna nejlepší nápad vzhledem k tomu, jak finšti-
na zní. Pro milovníky piva a jiných alkoholických nápojů mám ale špatnou 
zprávu. Pokud si budete chtít takový večer užít se vším všudy, naplňte vaši 
peněženku dosyta. Třetinka piva tu stojí kolem pěti euro.

Co jsem zjistila a co mi doposud pobyt ve Finsku dal? Obecně mi Erasmus 
pomohl nahlédnout do jiného systému školství, které se od toho našeho 
opravdu liší v mnoha směrech.  Také jsem poznala novou, zajímavou kul-
turu. A hlavně místní příroda, tu stojí za to vidět! 

■ Text: Denisa Charvátová

Lucie Janičatová:  
Úspěšná absolventka FLKŘ
Na začátku studentka se snem stát se jednoho dne úspěšnou, aby mohla cestovat. Dnes - General Manager ve společ-
nosti Intertek ve Velké Británii. Společnost, pro kterou pracuje, provádí audit kvality takových gigantů jako je Apple, 
McDonald’s, nebo Siemens. Jak se ze studentky FLKŘ stala úspěšná manažerka vedoucí více než 70 Angličanů ve třech 
městech Spojeného království? Musela pro úspěch něco obětovat? A co pro ni bylo klíčové při získání a udržení práce?
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Erasmus ve Finsku
Únik od stereotypu? Cesta za poznáním? To vše v sobě zahrnuje program Erasmus+ podporující zahraniční mobility vyso-
koškolských studentů. V zimním semestru akademického roku 2016/2017 vycestovala z FLKŘ pětice studentů, z nichž 
tři vyrazili směr Filipíny a dva se vydali do Finska. Právě ze země tisíce jezer pochází reportáž, kterou nám poslala Denisa 
Charvátová, studentka 3. ročníku oboru Ovládání rizik.
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Majáles jako oslava krás studentského života
Ekologie, možnost třídění odpadu, ekologicky zaměřené soutěže, sběr 
papíru a předání výtěžku charitě, to vše doprovázelo letošní ročník 
Majálesu. Ten se uskutečnil 11. května v Uherském Hradišti na Masary-
kově náměstí. Bohatý program, který se stal připomínkou 10 let vyso-
kého školství  ve městě, byl připraven pro všechny stupně vzdělávání 
– od mateřských škol přes základní a střední školy, až po školy vysoké. 
Všichni si zde našli to své. 

Studenti tradičně řádili v průvodu, který vyšel ze Studentského náměs-
tí, s bouřlivou radostí prošli ulicemi královského města a jejich cílem se 
stalo náměstí, kde zakotvili. V průběhu dne byli voleni král a královna 
Majálesu. Těmi letošními se stal zamilovaný pár z oboru Ochrana oby-
vatelstva – Jan Šmíd a Michaela Zelená. 

Celý program provázelo rádio Kiss Publikum, sluchové buňky okořenily 
a tělo roztančily nadupané kapely jako Nou Brejns, UDG a Nebe. Třeš-
ničkou na dortu pak byla Afterparty.

■ Text: Martina Růžičková, Patricie Slavíková 

Podzimní konference  
na půdě FLKŘ
Konference Krizové řízení a řešení krizových situací má v Uherském 
Hradišti punc výjimečnosti. S různými obměnami názvu se jedná o jedi-
nou pravidelně organizovanou konferenci na půdě FLKŘ, která umož-
ňuje akademickým pracovníkům i studentům místní fakulty setkání 
s odborníky v oblasti bezpečnosti, krizového managementu a dalších 
příbuzných odvětví. Poslední dva roky působí v pozici odborného garan-
ta ředitel Ústavu krizového řízení Ing. et Ing. Jiří Konečný, Ph.D., pod 
jehož vedením nabrala konference nový směr. Příznivě se na její úrovni 
projevuje spolupráce s Ústavem soudního inženýrství Vysokého učení 
technického v Brně, který dokáže k účasti přilákat významnou část 
odborné komunity.

V rámci letošního pátého ročníku konference, který se uskutečnil v ter-
mínu 8. – 9. září 2016, bylo vypsáno pět programových sekcí - Ana-
lýza rizik a jejich řízení, Environmentální bezpečnost, Logistika a krizo-
vé řízení, Ochrana obyvatelstva v krizových situacích a Kybernetická 
bezpečnost. Celkem v nich zaznělo přes čtyřicet příspěvků od autorů 
z České, Slovenské a Polské republiky. Zpestřením programu se stalo 
představení speciální sanitky pro pacienty trpícími zvlášť nebezpečnými 
infekčními onemocněními, jejíž vývoj zabezpečuje Univerzita Tomáše 
Bati ve Zlíně ve spolupráci s firmou EGO Zlín, spol. s r.o. 

■ Text: Jiří Dokulil 
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Fantastické Letní Kouzelné Řádění
V průběhu letních prázdnin přivítala naše fakulta žáky základních škol, 
pro které byl připravený letní příměstský tábor ve dvou turnusech. 
Zeptali jsme se hlavní organizátorky Ing. Aleny Procházkové, jak by 
tábor popsala: „Děti  jsme  seznámili  se  vším,  co  zde  naši  studenti 
studují,  naučili  se evakuovat  z ohrožených prostor,  poskytnout první 
pomoc, orientovali se v terénu za pomocí GPS a buzol, které si velmi 
oblíbily. Dále jsme společně navštívili hasiče a městské strážníky. Děti 
seděly za volantem hasičských aut a také měly v rukou  třeba pouta 
a zbraně městských  strážníků.  Oba  turnusy  nám  zpestřil  pan  Patík 
z BESIPu, jehož praktické ukázky byly pro děti velmi poutavé. Dětem 
se  u nás  velmi  líbilo  a rodiče  byli  nadšeni  z vyprávění  svých  děti,  co 
všechno u nás prožily.“ 

■ Text: Eva Gebauerová
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FLKŘ na Jarmarku vědy a umění UH Státnice na FLKŘ Promoce

Očima studentů

Legenda: (první řada zleva) Oslavy 17. listopadu v UH, Erasmus ve Finsku, Otisk do historie  
Beerpong na kolejích, Jak se natáčel promoklip FLKŘ
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V letošním akade-
mickém roce poprvé 
Asociace studentů 
v Uherském Hradišti, 
z. s. uspořádala  Vítání 
prváků. Program byl 
bohatý a zaměřený 
na studenty prvních 
ročníků všech oborů. 
Všichni prošli křtem 
od akademiků, kteří 
se zúčastnili ve vel-
kém počtu. Dále si 
studenti věštili, jaký 
budou mít na fakul-
tě život a následně 
dostali upomínkový 
list. Celý dlouhý večí-
rek byl protkán skupi-
novými hrami.

■ Text: Eva Gebauerová

GIS Day 2016
V rámci každoročního mezinárodního týdne geografie zaštiťovaného 
věhlasnými institucemi jako je například National Geographic Society 
nebo Česká geografická společnost probíhal i letos na naší fakultě Den 
GIS, který nám blíže představil garant celé akce RNDr. Jakub Trojan, MSc, 
MBA: „V Uherském Hradišti  to byl  již 4.  ročník a v porovnání  s minulými 
lety byl koncipován více flexibilně. Ukázky využití GIS byly demonstrovány 
(společně s prezentacemi možnosti studia na FLKŘ) přímo na středních 
školách. Návštěvníkům se také otevřela laboratoř GIS s ukázkami specia-
lizovaného softwaru (jedinečného v rámci celé UTB) a mapovou tvorbou, 
jak studentů, tak profesionálů.“ 

■ Text: Eva Gebauerová

Vítání prváků
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Kalendárium >

Kalendárium akcí
Fakultní a univerzitní události 

9. 12. 2016 Den otevřených dveří FLKŘ UTB

19. 12. 2016 – 1. 1. Vánoční prázdniny FLKŘ UTB

2. 1. – 3. 2. Řádné zkouškové období zimního semestru

16. 1. – 26. 1. Předzápis studentů na letní semestr

26. 1. Den otevřených dveří FLKŘ UTB

6. 2. – 17. 2.  Opravné zkouškové období zimního semestru

6. 2. Zahájení výuky v letním semestru

10. 3. Mezní termín odevzdání přihlášek - SVOČ

7. 4. Konání fakultního kola - SVOČ

27. 4. Rektorský den sportu

Ze světa kultury a zábavy

13. 12. 2016 Energetické otisky aneb životy těch druhých, AVALON UH

14. 12. 2016 Vašo Patejdl s kapelou, Kongresové centrum Zlín

21. 1. XXVI. Reprezentační ples města UH

17. 2. XVII. Reprezentační ples UTB ve Zlíně

24. 2. VIII. Reprezentační ples FLKŘ

11. 3. Fashion Point Zlín

29. 3. SkrzPrsty Zlín

31. 3. Galavečer Salvator Zlín

6. – 7. 4. Culturea Zlín

21. 4. BusFest Zlín

24. 4. ZLIN DESIGN WEEK (potrvá až do 31. 4. 2017)

Skenuj a kontaktuj nás  
prostřednictvím facebookových stránek 
Fakultní revue.

Pozvánka >
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Imatrikulace FLKŘ na Gaudeamus Brno Science Café v UH 
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